

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in Qatar, 10 Reasons to Visit Qatar :

Qatar is known to be a small, but rich Arab country. The tourism sector has developed considerably in this small country. Moreover, Qatar received between 3 and 4 million tourists in 2017. The most frequent visitors to Qatar are the Gulf States (GCC), where Qatar is also located. Asia is coming after the Gulf countries, and Europe is coming after Asia. Recently, especially in Europe, the country is trying to promote the presentation.

1. Getting Rid of Prejudices :



Qatar's capital city, Doha, is one of the most accurate addresses to bid farewell to negative prejudices of Arab geography. It is impossible to be influenced by the cosmopolitan structure in the city, where 80 percent of the population is made up of people from different parts of the world. Moreover, you can see modern and traditional culture together.

2. World Flavors :



Qatar's capital city, Doha, is one of the most accurate addresses to bid farewell to negative prejudices of Arab geography. Furthermore, it is impossible for the population to have a cosmopolitan structure in the city, where 80 percent of the population is made up of different parts of the world. You can see modern and traditional culture together.

3. Islamic Culture from Different Angles :



The Museum of Islamic Art (Museum of Islamic Arts) in Doha has the most remarkable collection of the region. Moreover, among the works you can witness to Islamic history are impressive pieces carefully collected from different regions, from Ottoman and Syria to Iran and even to India.

4. Luxury :



The most important brands in the world, skyscrapers, glittering streets, artificial islands and beautiful holiday options ... A shining star city where you can see every piece of Doha luxury. Furthermore, starting with sun shopping and sunbathing on a white sandy beach, or dining in a Michelin star restaurant is up to you.

5. Sleep in the Desert :



Doha's south-east is a desert area with sand dunes along the Gulf of Basra. Staying in tents reflecting the Bedouin culture in the rubble and entering the sea with the first lights of the day is a recipe for happiness.

6. Happy People :



All employees of the services sector across Qatar are foreign. It is peaceful to be in an environment where people who have to work away from their country do not sulk for a moment. You are also starting to smile when you see those who do their best to please you.

7. Souq Waqif :



Souq Waqif, a bazaar with Doha's traditional architecture, is a huge area. Moreover, in each passage, browse the bird market in the region where you will find colorful shops and friendly people, and enjoy the taste of the nargile.

8. Corniche :



There are palm trees, lush green parks, brickwork, cafés and plenty of sea air along the 7 km long coastline. Furthermore, Corniche is the center of breathing in Doha. One side is Souq Waqif and traditional architecture, the other is West Bay and skyscrapers district.

9. Alternatives :



Qatar is a potential city that will satisfy travel enthusiasts with different expectations with alternatives. Everything is scattered around different parts of the country for those who love fun, enjoy adrenaline, want to meet nature, who are luxury and shopping lovers, or who enjoy walking around the museum.

10. Always Summer :



Qatar has a desert climate, a large part of the country already covered with sand in the desert and empty areas. For this reason, the summers are very hot and very humid, and the winter is also lukewarm because the country has four seasons in summer. The hot season is between May and September, the warmest month is July. The cold season is between December and March, and the average coldest day in the capital Doha is 22 degrees. Qatar is a paradise for tourists who love warmth and sea.

TR

Katar'da Turizm, Katar'ı Ziyaret Etmek İçin 10 Neden :

Katar küçük ama zengin bir Arap ülkesi olarak biliniyor. Bu küçük ülkede turizm sektörü önemli ölçüde gelişmiştir. Ayrıca Katar, 2017 yılında 3 ila 4 milyon arasında turist ağırladı. Katar'ı en çok ziyaret eden ülkeler, Katar'ın da içinde bulunduğu Körfez Ülkeleri (KİK). Körfez ülkelerinden sonra Asya, Asya'dan sonra Avrupa geliyor. Son zamanlarda özellikle Avrupa'da ülke tanıtımını tanıtmaya çalışıyor.

1- Önyargılardan Kurtulmak:

Katar'ın başkenti Doha, Arap coğrafyasının olumsuz önyargılarına veda etmek için en doğru adreslerden biri. Nüfusunun yüzde 80'ini dünyanın farklı yerlerinden insanların oluşturduğu şehirde kozmopolit yapıdan etkilenmemek mümkün değil. Üstelik modern ve geleneksel kültürü bir arada görebilirsiniz.

2- Dünya Lezzetleri :

Katar'ın başkenti Doha, Arap coğrafyasının olumsuz önyargılarına veda etmek için en doğru adreslerden biri. Ayrıca nüfusun yüzde 80'inin dünyanın farklı bölgelerinden olduğu şehirde nüfusun kozmopolit bir yapıya sahip olması da mümkün değil. Modern ve geleneksel kültürü bir arada görebilirsiniz.

3- Farklı Açılardan İslam Kültürü:

Doha'daki İslam Eserleri Müzesi (İslam Eserleri Müzesi), bölgenin en dikkat çekici koleksiyonuna sahiptir. Ayrıca İslam tarihine tanıklık edebileceğiniz eserler arasında Osmanlı ve Suriye'den İran'a ve hatta Hindistan'a kadar farklı bölgelerden özenle derlenmiş etkileyici eserler de bulunuyor.

4- Lüks :

Dünyanın en önemli markaları, gökdelenleri, ışıltılı sokakları, yapay adaları ve birbirinden güzel tatil seçenekleri... Doha lüksünün her parçasını görebileceğiniz parlayan bir yıldız şehir. Üstelik beyaz kumlu bir plajda güneşlenmek ve güneşlenmek ya da Michelin yıldızlı bir restoranda yemek yemek ile başlamak size kalmış.

5- Çölde Uyuyun:

Doha'nın güneydoğusu, Basra Körfezi boyunca kum tepeleri bulunan bir çöl bölgesidir. Molozların arasında Bedevi kültürünü yansıtan çadırlarda konaklamak ve günün ilk ışıklarıyla denize girmek bir mutluluk reçetesidir.

6- Mutlu İnsanlar:

Katar genelinde hizmet sektörünün tüm çalışanları yabancıdır. Ülkesinden uzakta çalışmak zorunda olan insanların bir an olsun somurtmadığı bir ortamda olmak huzur verici. Sizi memnun etmek için elinden geleni yapanları gördüğünüzde de gülümsemeye başlıyorsunuz.

7- Souq Waqif :

Doha'nın geleneksel mimarisine sahip bir çarşı olan Souq Waqif, devasa bir alandır. Üstelik her pasajda rengarenk dükkanların ve cana yakın insanların bulunduğu bölgedeki kuş pazarını gezin, nargilenin tadına varın.

8- Korniş :

7 km uzunluğundaki sahil şeridi boyunca palmyeler, yemyeşil parklar, tuğlalar, kafeler ve bol deniz havası var. Ayrıca Corniche, Doha'da nefes almanın merkezidir. Bir tarafı Souq Waqif ve geleneksel mimari, diğer tarafı West Bay ve gökdelenler bölgesi.

9- Alternatifler:

Katar, alternatifleri ile farklı beklentileri olan seyahat tutkunlarını tatmin edecek potansiyel bir şehir. Eğlenceyi seven, adrenalin seven, doğayla tanışmak isteyenler, lüks ve alışveriş tutkunları veya müze gezmeyi sevenler için her şey ülkenin farklı bölgelerine dağılmış durumda.

10- Daima Yaz :

Katar çöl iklimine sahiptir, ülkenin büyük bir kısmı zaten çölde ve boş alanlarda kumla kaplıdır. Bu nedenle yazları çok sıcak ve çok nemli, kışları da ılık geçmektedir çünkü ülkede yaz mevsimi dört mevsim yaşanmaktadır. En sıcak mevsim Mayıs ve Eylül arası, en sıcak ay ise temmuzdur. Soğuk mevsim Aralık ve Mart ayları arasındadır ve başkent Doha'da ortalama en soğuk gün 22 derecedir. Katar, sıcaklığı ve denizi seven turistler için bir cennettir.

السياحة في قطر ، عشرة أسباب لزيارة قطر:

من المعروف أن قطر دولة عربية صغيرة ولكنها غنية. تطور قطاع السياحة بشكل كبير في هذا البلد الصغير. علاوة على ذلك ، استقبلت قطر ما بين 3 و 4 ملايين سائح في عام 2017. والدول الخليجية هي الأكثر زيارة لقطر ، حيث تقع قطر أيضًا. تأتي آسيا بعد دول الخليج ، وأوروبا تأتي بعد آسيا. في الآونة الأخيرة ، وخاصة في أوروبا ، تحاول الدولة الترويج للعرض التقديمي.

1- التخلص من الأحكام المسبقة:

تعتبر الدوحة ، عاصمة قطر ، من أدق العناوين لتوديع الأفكار المسبقة السلبية عن الجغرافيا العربية. من المستحيل أن تتأثر بالبنية العالمية في المدينة ، حيث يتألف 80 في المائة من السكان من أشخاص من أجزاء مختلفة من العالم. علاوة على ذلك ، يمكنك رؤية الثقافة الحديثة والتقليدية معًا.

2- النكهات العالمية:

تعتبر الدوحة ، عاصمة قطر ، من أدق العناوين لتوديع الأفكار المسبقة السلبية عن الجغرافيا العربية. علاوة على ذلك ، من المستحيل أن يكون للسكان بنية عالمية في المدينة ، حيث يتألف 80 في المائة من السكان من أجزاء مختلفة من العالم. يمكنك أن ترى الثقافة الحديثة والتقليدية معًا.

3- الثقافة الإسلامية من زوايا مختلفة:

يضم متحف الفن الإسلامي (متحف الفنون الإسلامية) في الدوحة المجموعة الأكثر روعة في المنطقة. علاوة على ذلك ، من بين الأعمال التي يمكنك مشاهدتها في التاريخ الإسلامي ، هناك قطع رائعة تم جمعها بعناية من مناطق مختلفة ، من العثمانية وسوريا إلى إيران وحتى الهند.

4- الفخامة:

أهم العلامات التجارية في العالم ، ناطحات السحاب ، الشوارع المتلائة ، الجزر الاصطناعية وخيارات العطلات الجميلة ... مدينة النجوم الساطعة حيث يمكنك أن ترى كل قطعة فاخرة من الدوحة. علاوة على ذلك ، يمكنك البدء بالتسوق في

الشمس والاستمتاع بحمامات الشمس على الشاطئ الرملي الأبيض ، أو تناول الطعام في مطعم حائز على نجمة ميشلان.

5- النوم في الصحراء:

جنوب شرق الدوحة منطقة صحراوية بها كثبان رملية على طول خليج البصرة. إن الإقامة في الخيام التي تعكس الثقافة البدوية بين الأنقاض ودخول البحر بأضواء النهار هي وصفة للسعادة.

6- الناس سعداء:

جميع العاملين في قطاع الخدمات في قطر أجانب. إنه لأمر سلمي أن تكون في بيئة لا يغرق فيها الأشخاص الذين يتعين عليهم العمل بعيدًا عن بلدهم للحظة. أنت أيضًا تبدأ في الابتسام عندما ترى أولئك الذين يبذلون قصارى جهدهم لإرضائك.

7- سوق واقف:

سوق واقف ، وهو سوق بهندسة معمارية تقليدية في الدوحة ، منطقة ضخمة. علاوة على ذلك ، في كل ممر ، تصفح سوق الطيور في المنطقة حيث ستجد المتاجر الملونة والأشخاص الودودين ، واستمتع بطعم النرجيلة.

8- الكورنيش:

هناك أشجار النخيل والحدائق الخضراء المورقة والطوب والمقاهي والكثير من هواء البحر على طول الساحل البالغ طوله 7 كيلومترات. علاوة على ذلك ، يعد الكورنيش مركز التنفس في الدوحة. جانب واحد هو سوق واقف والعمارة التقليدية ، والآخر الخليج الغربي ومنطقة ناطحات السحاب.

9- البدائل:

قطر مدينة محتملة ترضي عشاق السفر بتوقعات مختلفة بالبدائل. كل شيء منتشر في أنحاء مختلفة من البلاد لأولئك الذين يحبون المرح ، ويستمتعون بالأدريينالين ، ويريدون مقابلة الطبيعة ، أو عشاق الرفاهية والتسوق ، أو الذين يستمتعون بالتجول في المتحف.

10- دائماً صيف:

قطر لديها مناخ صحراوي ، وجزء كبير من البلاد مغطى بالفعل بالرمال في الصحراء والمناطق الخالية. لهذا السبب يكون الصيف حارا جدا ورطبا جدا ، والشتاء أيضا فاتر لأن البلاد بها أربعة فصول في الصيف. يكون الموسم الحار بين مايو وسبتمبر ، ويكون يوليو أكثر الشهور دفئًا. موسم البرد هو ما بين ديسمبر ومارس ، ويبلغ متوسط برودة اليوم في العاصمة الدوحة 22 درجة. قطر جنة للسياح الذين يحبون الدفء والبحر.